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Pana Mirosława Burzyńskiego 
Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego  

 
 
 

Interpelacja 
 
 

Panie Starosto, w dniu 21 listopada br. na łamach Auto Światu została 

przedstawiona informacja z kontroli Inspekcji Transportu Drogowego dotycząca stanu 

pojazdów przewoźnika MARKAB. Stan tych pojazdów nie pozwalał na poruszanie się  

po drogach. Z jedenastu autobusów aż w dziewięciu pojazdach wykryto usterki. 

Najpoważniejsze uchybienia to: nieszczelność układu pneumatycznego (hamulcowego), 

wycieki płynów eksploatacyjnych, nadmierne luzy w układzie zawieszenia oraz korozja 

kratownicy ramy, w której znajdowały się mocowania drążków reakcyjnych przedniego 

zawieszenia”. 

 

Wnioskuję o przekazanie informacji czy któryś z tych autobusów miał przewozić 

mieszkańców linią numer 2 Bis bądź 10?  

Czy z powodu kontroli i stanu autobusów nie odbyły się przejazdy na liniach 2 BIS bądź 

10. 

 
 
        Z poważaniem 
 
        Sebastian Dunin 

 
 
 


